
Zápisnica č. 1/2024 
zo zasadnutia komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť zo dňa  18.01.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

1. Žiadosti o pridelenie bytu – zostavenie poradovníka. 

2. Informácia o počte pridelených bytov. 

3. Vyhodnotenie dotazníkov kvality sociálnych služieb. 

4. Rôzne. 

 

            Zasadnutie otvorila predsedníčka  komisie, ktorá privítala prítomných,  oboznámila ho 

s programom zasadnutia, tento bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu č. 1:                     

            Predložený   zoznam nových žiadostí o pridelenie nájomných bytov za obdobie od posledného 

zasadnutia: 

 

Na 1-izbové byty : Jablonická Miroslava, Ďurský Martin, Eichingerová Andrea.  

                               

Na 2-izbové byty :  Zomboryová Jana ( už zaradená do poradovníka na 1-izbový byt 

s uprednostnením). 

 

Uznesenie č. 1/2024 komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť: 

          Komisia   schvaľuje  zoznam žiadateľov o pridelenie bytu.  Komisiou bola schválená jedna 

žiadosť na byt aj napriek tomu, že mala žiadateľka na žiadosti uvedenú nehnuteľnosť – chatku. 

Oddelenie sociálnych vecí má vedomosti o havarijnom stave chatky, kde nie je zavedená voda, 

elektrina, plyn. Kúrenie je na tuhé palivo. Žiadateľka žije v nevyhovujúcich hygienických 

podmienkach, je vdova, osamelá, na starobnom dôchodku. 

          Komisia   schvaľuje pridelenie bytu na Gen. L. Svobodu 1361/24 na dobu určitú 3 roky Mgr. 

Jarmile Palanskej z dôvodu osobitného zreteľa. 

 

Uznesenie č. 2/2024 komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť: 

          Komisia neschvaľuje  uprednostnenie Jany Zomboryovej.   

 

Hlasovanie k bodu č. 1- uzneseniu č. 1/2024 a č. 2/2024:  

prít:6                   za:6                      proti:0                           zdržal sa:0 

 

Žiadosť o uprednostnenie bola doručená na 2-izbový byt od : Michaela Lančaričová.  

 

Uznesenie č.3/2024 komisie pre sociálnu, zdravotnú a bytovú oblasť: 

          Komisia   schvaľuje  žiadosť o uprednostnenie na 2-izbový byt pre Michaelu Lančaričovú.   

 

Hlasovanie k bodu č. 1- uzneseniu č. 3/2024::  

prít:6                   za:6                      proti:0                           zdržal sa:0 

 

K bodu č. 2: 

           Od posledného zasadnutia boli pridelené byty nasledovným žiadateľom : na 2-izbové byty (   

Ondrej Katreniak), na 1-izbové byty ( Milan Kubačák  ) a  izby ( Linda Danihelová  ). 

                                  

K bodu č. 3: 



          Vyhodnotenie dotazníkov kvality poskytovaných sociálnych služieb. Prieskum prebiehal v 

decembri 2023 prostredníctvom dotazníka, ktorý bol doručovaný prijímateľom a zamestnancom 

Zariadenia sociálnych služieb, n.o., Štefánikova 1598/11B, Senica ( ďalej ZSS ).  

          Otázka člena komisie k nespokojnosti ku kvalite stravy v  ZSS  : nedostatok zeleniny, podávané 

jedlo je studené. Problém sa riešil s dodávateľom stravy, ten odstráni nedostatky. Výška stravného 

nepostačuje na zabezpečenie dostatku zeleniny v strave, TTSK bude prijímať nové VZN, príde 

k navýšeniu ceny za stravnú jednotku. Návrh komisie - zvážiť nákup ohrevného pultu do ZSS, kde sa 

udrží vhodná teplota hotových jedál.  

 

K bodu č. 4: 

          Pochvala Mgr. Z. Koprivovej za odbornú prácu  pri riešení neplatičov mestských nájomných 

bytov. V priebehu roka klesol dlh súčasných a bývalých nájomníkov k 31.12.2023 o 31 361,25 eur, 

na celkovú sumu 121 154,81 eur. 

 

           Vedúca oddelenia sociálnych vecí, kultúry a športu informovala o zámere zmeny sídla 

zariadenia starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa ( k 1.9.2024 ). Zariadenie bude presunuté 

do voľných priestorov materskej školy na L. Novomeského. Aktuálny počet prijímateľov sociálnej 

služby v zariadení je 11, počet zamestnancov 7. Výška EON na 1 prijímateľa na mesiac sa zvýšila zo 

sumy 768,59 eur v roku 2022 na 1 100,19 eur v roku 2023. Jednou z najviac navýšených položiek  

výdavkov sú výdavky za energie cca o 26 400 eur. Zmenou sídla zariadenia sa očakáva zníženie 

výdavkov na uvedenú sociálnu službu. Kapacita zariadenia je 15 prijímateľov, priemerná obsadenosť 

zariadenia v roku 2023 bola 13 prijímateľov (obsadenosť klesá každým rokom ). Mesto má záujem 

zachovať službu, zároveň ju poskytovať ekonomicky a efektívne.  

              

 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

 

 

 

              PhDr. Miriam MADUNICKÁ, PhD. 

             predsedníčka komisie 

 

 

V Senici, dňa 29.01.2024 

Zapísala: Mgr. Jana Holoďáková 

 

 

 


